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Gemeentelijke Adviesraad voor Milieu en Natuur 
Vergadering 5 september 2023 
 

Aanwezig Stemgerechtigd: 
Erwin Van de Mosselaer (burger-voorzitter) 
Robert Reynaert (burger) 
Luk Smets (Natuurpunt)  
Angela Scholiers (kringloopkrachten) 
Ria Thys (Natuurpunt) 
Jean Pierre Herincx (werknemersafgevaardigden) 
Mark Van Hemelrijk (Handel & Industrie) 
Patci Beukelaer (ATA) 
 
Niet stemgerechtigd: 
Hans Cops (schepen) 
Bart Lambrecht (schepen) 
 

Verontschuldigd Jeroen Peeters (burger) 

 
Afwezig Katoo Declerck (burger) 

 
Uitgenodigd - 

 

 
Noot: Robert en Jeroen zaten niet in de mailinglist van Carolien en waren niet op de hoogte van het 
vervoegde start-uur. Ook eventuele extra genodigden werden niet op de hoogte gesteld.  Actie: Hans 
 

 

Stand van zaken A12 
Toelichting Bart Lambrecht: enerzijds ivm fietsersbrug ter hoogte van Kontichsesteenweg en 
Cleydaellaan, anderzijds betreffende de plannen voor project A12. Extra info ontvangen betreffende het 
project Expresweg. 
Opmerking: dit fietsersbrugproject heeft altijd los gestaan van het A12 project. 
 
Allereerst: de fietsersbrug zou zijn nut hebben om de veiligheid van de fietsers te bevorderen op die 
locatie. Deze nieuwe brug zou een parallelle weg op de begane grond niet meer nodig maken en de 
zachte weggebruikers uit het verkeersconflict halen. 
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Let wel: het is zeker nog geen vaststaand gegeven dat bij realisatie van de fietsbrug een gelijkgrondse 
oversteek voor fietsers en/of voetgangers daar zou verdwijnen. Dit blijft een optie. 
 
Het originele budget werd geraamd op 3 miljoen euro, met in 2023 onteigeningen (Panda Wok en Lab9) 
en in 2024 de start van de bouwwerken. AWV heeft reeds een dienstorder gekregen om het pand van 
Panda Wok aan te kopen. 
De fietsbrug is een heel complex gegeven: om de N177 over te rijden is een hoogte van ongeveer 6 
meter nodig, waardoor er stevige aanloophellingen nodig zijn. Het is de bedoeling om in het midden van 
de brug geen steunpilaar te hebben aangezien de toekomstige A12 werken eronder. 
Breedte: 4m nodig + een voetpad van 1,5m. Hierdoor is er maar één type brug mogelijk, wat ook de 
uiteindelijke kostprijs aanzienlijk verhoogt tot een bouwkost van 8 à 9 miljoen Euro (uiteindelijke 
budgettering). Het zal een paar jaar extra duren om tot realisatie over te kunnen gaan. 
Bart blijft erbij dat dit project in alle omstandigheden een grote meerwaarde betekent. 
Bart was ook verbaasd te lezen dat de Fietsersbond niet op de hoogte was van dit project aangezien ze 
er bij betrokken zijn geweest (Mark Van Dyck in de Verkeerscel). 
 
A12 inspraakproject, gegroepeerd in een MER, trechtert naar 3 grote scenario’s met als belangrijkste 
verschil de tunnellengte.  

1) Atomiumlaan en pas voorbij de Langlaarsesteenweg terug boven = geen evident verhaal  
2) Drie kleinere tunnels = Cleydaellaan, Langlaarsesteenweg, Atomiumlaan. De kruispunten 

Helststraat en Vluchtenburgstraat sluiten maar er komen wel wel terugkeerlussen 
3) Het tussenscenario = 2 langere tunnels: Atomiumlaan-Cleydaellaan + G. Gezellestraat-

Langlaarsesteenweg 
A12 project bouwtijd ingeschat = 8 jaar, kostprijs goedkoopste oplossing half miljard 
 
He Ideale scenario bestaat niet. 
Het MER zou ondertussen klaar zijn maar werd nog niet vrijgegeven. 
In de loop van oktober verwacht de gemeente een eerste toelichting van het eindresultaat, dan volgt 
een presentatie kernteam gemeentes, nadien voorstelling aan de stakeholders, dan infomarkt voor elke 
geïnteresseerde burger in het CC (waarschijnlijk rond 20 november). 
 
In het MER werd ook onderzocht wat er gebeurt als je niets doet: dan stropt de A12 dicht want het 
verkeer neemt nog toe.  
 
Aartselaar mag advies geven, de hoofdverantwoordelijke is het AWV, de minister beslist. 
 
Expresweg MER werd eveneens volledig bekeken: ook daar is niets doen dramatisch qua resultaat. Het 
beste scenario is het doorstromingsscenario: iedereen heeft positief gereageerd voor het 
doorstromingsscenario maar de minister heeft dit project een half jaar op haar bureau laten liggen. Het 
doorstromingsscenario werd gekozen, nu bouwvergunning opstellen. Tegen 2028 volgens de minister 
pas schop in de grond. Aangezien dit vijf verloren jaren zijn, gaan de gemeentes Rumst en Aartselaar 
deze week samenzitten met het kabinet van de minister. 
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Opmerkingen en vragen vanuit de MINAraad: 
- De fietsbrug werd op geen enkel moment, op geen enkel plan van project A12 getekend, enkel in de 

laatste vergadering zachtjes aangehaald. Het studiebureau Arcadis tekent deze plannen. 
- Systeem met eventuele liften ligt mee op tafel: 6 meter hoogte is zwaar om te overbruggen als 

voetganger en fietser. 
- Het gaat hier om een begroting van de Vlaamse regering, niet lokaal.  
- Gaat de fietsbrug een meerwaarde zijn in combinatie met de A12 plannen? Volgens Bart wel.  
- Werd dit openlijk door de gemeente gecommuniceerd? Volgens Mark niet. Bart spreekt dit tegen: 

wijkraden, gemeenteraadscommissie. 
- Heeft het nut? Zijn wij daar van overtuigd? Bart bezorgt de studie aan de MINAraad. 
 
 

Stand van zaken ISVAG 

Stand van zaken bemiddelingstraject: voorstel om de intendant ook eens te laten praten met een extra 
expert ter zake, aangebracht door de gemeente Aartselaar, werd ingewilligd. Dit gesprek heeft eind 
augustus plaats gevonden.  
 

 
Voorbereiding World Clean up day 

Gaat door op zaterdag 16 september 10u-12u.  
Ingeschreven groepen: de Fietsersbond, Natuurpunt, wijkraad Bruynenbaert (noord & zuid), wijkraad 
Ten Dorpe, Groen!, wijkraad de Koekoek, Femma. 
 
Acties  
 aanschrijven sportverenigingen, socio-culturele verenigingen. We gebruiken hiervoor als basis de 

brief van vorig jaar, te updaten met de gegevens van 2023 = OK 
 Patci maakt een invulformulier op de website waar de deelnemende burgers zich kunnen 

aanmelden bij de aangesloten verenigingen. = OK  
World Cleanup Day 2023 (mina-aartselaar.info) 

 Mailing uitsturen = OK 
 Gemeentelijk infoblad september = tekst indienen ten laatste op 15 juni = OK 

Opgelet: veel inwoners hebben het infoblad en de bijhorende verenigingengids spijtig genoeg niet 
ontvangen, wordt nog rechtgezet. 

 Filmpje voor op de gemeentelijke sociale media? Hans informeert bij de dienst Communicatie. 
= Liesbeth (dienst communicatie) stuurt 8 & 12 september iets uit 

 Officiële aanvraag evenement (inname openbaar domein)  
= OK 

 Aanvraag gemeentelijk materiaal: nadarhekken, tent, tafels, stoelen  
= OK 
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 Gemeente: PMD-zakken, grijpstokken, restafvalzakken, fluohesjes  
= OK 

 Materiaal aan de groepen bezorgen voor de startpunten. 
Hans brengt dit naar Ria en Luk, zij delen uit aan de groepen. 

 Aankoop drank Wereldwinkel  
= OK 

 Hans zorgt voor affiches “Grijp je kans” 
 Persartikel: nadien doorsturen naar o.a. Jef Wyckmans.  

De pers heeft de mailing vandaag ook ontvangen. 
 Helpende handen op het Laar vanaf 9u15: 

= Hans, Ria, Luk, Patci, Mark, Erwin 

 

Generatie rookvrij 

 
Het Lokaal Bestuur Aartselaar sloot zich onlangs aan bij de campagne "Generatie Rookvrij". 
Het doel van de campagne is ervoor zorgen dat kinderen en jongeren de kans krijgen rookvrij op te 
groeien. Ook rokers zien de jeugd liever niet naar een sigaret of vaper grijpen. 
 
De borden van Generatie Rookvrij worden systematisch geplaatst aan Aartselaarse terreinen waar 
veel kinderen en jongeren komen: speelpleinen, scholen en jeugdbewegingen. 
Meer weten over "Generatie Rookvrij"? Surf naar www.generatierookvrii.be 
 
 

Varia 

 Subsidies gemeente 
Document te ondertekenen voor het mogen ontvangen van de gemeentelijke subsidie. 
Er is momenteel één kandidatuur binnen voor de functie van milieuambtenaar.  
Momenteel wordt de positie ingenomen door een externe consultant gedurende één dag per week. 
Wordt vervolgd. 
 

 Technische Dienst 
Nieuw Diensthoofd van de Technische Dienst aangeworven: Maarten Van Dijck.  
Hij gaat o.a. ook een groenplan opstellen van de groenperken en grasvelden in onze gemeente. 
Er werden ook 2 nieuwe medewerkers aangeworven voor de Groendienst. 
 

 Carillolei: bomen werden verwijderd 
Bomen werden reeds verwijderd ter voorbereiding van de rioleringswerken in de Carillolei. 
Plan om eind dit jaar te starten aan de werken, startpunt Leugstraat aan SKM, zo naar Carillolei 
richting de kerk. Voorstel om na de werken verschillende boomsoorten terug te planten.  
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Deze voorstellen worden binnenkort verder bekeken, ook in de MINAraad. 
Ook voor de Lindelei worden er 5 verschillende boomsoorten voorgesteld – eveneens voorstelling in 
de MINAraad. Hans stuurt de voorstellen binnenkort door via e-mail. 
 
 
 

Volgende vergadering: dinsdag 21 november 2023 om 20u 

 

Verslag deze keer opgemaakt door: Patci 

 

 

Vergaderdata 2023 

di 7 feb 20u  di 5 sept 19u30 
do 11 mei 20u  di 21 nov 20u 
di 27 juni 20u     

 


